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Rada Miejska w Kluczborku
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Burmistrz Miasta i Gminy Kluczbork
pan Jarosław Kielar
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Interpelacja zapytania Radnych.

^

W dniu 25.11.2023r. na dyżurze Radnych mieszkańcy wsi Bogacica zwrócili
się z prośbą o, interwencję w sprawie oświetlenia ulicznego na ulicy Blycharza,
droga gminna nr 517/38.
Mieszkańcy w dniu 26.08.2021r. złożyli petycję wraz z uzasadnieniem oraz
dodatkową dokumentacją, w postaci podpisów mieszkańców oraz mapkę
wskazującą zainstalowanie trzech lamp ulicznych na w/w drodze. Po
interwencjach w Urzędzie Miasta otrzymali w dniu 28.04.2022r. pismo
infomiujące że. Gmina Kluczbork uzyskała warunki na budowę oświetlenia w
Bogacicy na ul. Błycharza ale, zadanie nie weszło do realizacji w roku 2022 ze
względu na brak funduszy. Natomiast zostało ujęte w propozycjach budżetu na
rok 2023. Z uwagi na powyższe,wnoszę o określenie planu realizacji w/w
zadania.
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